
Protoko! Nr 224
posiedzenia Zarz^du Powiatu w Konskich 

z dnia 13 czerwca 2022r.

Zarz^d rozpoczql obrady o godzinie 8°^. Posiedzenie otworzy! 

Przewodnicz^cy Zarz^du - Pan Grzegorz Piec witaj^c Czionkow Zarz^du oraz 

zaproszonych gosci. W posiedzeniu udzial wzi^Ii:
• Przewodnicz^cy Zarz^du - Pan Grzegorz Piec,
• Czlonek Zarz^du - Pan Jaroslaw Staciwa,
• Czlonek Zarz^du - Pan Dariusz Banasik,
• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drqzkiewicz,
• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,
• Glowny Specjalista w Wydz. 01 - Pani Monika Rownicka.

Lista obecnosci stanowi zal^cznik do protokolu.

Starosta zaproponowal nast^puiacv porzadek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyj^cie porz^dku obrad.
2. Przyj^cie protokohi Nr 221 posiedzenia Zarz^du Powiatu w Konskich.
3. Zaopiniowanie projektu uchwaly Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Zespolu Opieki Zdrowotnej 
w Konskich za 2021 rok.

4. Podj^cie uchwal Zarz^du w sprawach:
a) przeniesienia srodkow PFRON do wysokosci 5% pomi^dzy 

poszczegolnymi zadaniami,
b) wyboru ofert i udzielenia dotacji na realizacj? zadania publicznego 

w 2022 roku w zakresie wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej,
c) zmieniaj^ca uchwal? w sprawie upowaznienia do sprawowania 

kontroli nad organizatorem rodzinnej pieczy zast?pczej, rodzinami 
zast?pczymi, prowadz^cymi rodzinne domy dziecka oraz placdwkami 
opiekuhczo — wychowawczymi na terenie Powiatu Koneckiego ze 

zm.,
d) udzielenia upowaznienia Dyrektorowi Specjalnego Osrodka Szkolno 

- Wychowawczego w Baryczy do podejmowania wszelkich 
czynnosci prawnych i faktycznych, w szczegolnosci do podpisywania

zaci^gania zobowi^zah fmansowych przy realizacji 
pilotazowego programu „RehabiIitacja 25+” ze srodkow PFRON,
umow oraz
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e) wyrazenia opinii dotycz^cej zaliczenia do kategorii drog gminnych, 
b^d^cych wtasnosci^ Gminy Konskie drog wewn^trznych poiozonych 
w miejscowosci Konskie oraz Kornica,

f) zmian w budzecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
5. Rozpatrzenie wniosku o przyznanie pomocy finansowej dla 

emerytowanego nauczyciela Zespohi Szkol Ponadpodstawowych 

w St^porkowie.
6. Rozpatrzenie wnioskow w sprawach:

a) Specjalnego Osrodka Szkolno Wychowawczego w Baryczy 

o zabezpieczenie dodatkowych srodkow fmansowych na zakup 

energii,
b) Zespohi Opieki Zdrowotnej w Kohskich o udzielenie pomocy 

finansowej w wykonaniu pokrycia dachow dwoch budynkow ZOZ.
7. Propozycja wynajmu nieruchomosci prywatnej pod k^tem dalszego 

prowadzenia Placowki Rodzinnej w Kaw?czynie.
8. Zabezpieczenie srodkow na przebudow? sali konferencyjnej na II pi^trze 

i montaz klimatyzatorow w pokoju nr 133 (archiwum).
9. Informacja dotyczqca przeniesienia Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej.
10. ProtokoIy z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej:

a) w Wydz. Promocji i Kultury Starostwa Powiatowego w Konskich,
b) w Zespole Szkol Ponadpodstawowych Nr 2 w Kohskich.

1 l.Sprawy rozne.

Przewodnicz^cy Zarz^du - Pan Grzegorz Piec zapytal, czy s^ uwagi lub 

propozycje do przedstawionego wyzej porz^dku obrad.

Glowny Specjalista w Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pani 
Monika Rownicka poinformowala Zarz^d, ze z Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kohskich wplyn^la opinia o kandydacie na dyrektora Domu Pomocy 

Spolecznej „Cichy Zak^tek”.

Zarz^d postanowil zapoznac si^ z opini^ przy omawianiu punktu 

„1L Sprawy rozne”.

Zarz^d bez uwag przyjql protokol Nr 221 posiedzenia Zarz^du Powiatu.
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Ad. 3
Dyrektor Zespoki Opieki Zdrowotnej w Koriskich - Pan Andrzej Trofimiuk 

oraz Z-ca Dyrektora d.s. Finansowych ZOZ - Pani Beata Wojcik przedstawili 
projekt uchwaiy Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Zespohi Opieki Zdrowotnej w Konskich za 2021 rok.

Z“Ca Dyrektora d.s. Finansowych ZOZ - Pani Beata Wojcik omowila 

przedmiotowe sprawozdanie. Poinformowala, ze zobowi^ania regulowane na 

biez^co, zgodnie z obowi^zuj^cymi terminami. Obci^enia dla budzetu stanowi^ 

rezerwy utworzone na wynagrodzenia. Zaznaczyla, ze NFZ przekazal dodatkowe 

srodki na wynagrodzenia piel^gniarek i poloznych. Podwyzki w zawodach 

medycznych przekladaj^ si? na z^dania ptacowe innych grup zawodowych. 
Przychody z NFZ nie wystarczaj^ na pokrycie kosztow funkcjonowania placowki. 
Procedury medyczne niedoszacowane o ok. 20%. Poinformowala, ze strata 

szpitala w 2021 roku wynosila 2 623 021 zl i nie przekroczyla kosztow 

amortyzacji.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Dr^kiewicz zapytala, ile jeszcze pozostalo 

do spiaty za niewykonane procedury medyczne w okresie pandemii COVID-19.

Z-ca Dyrektora d.s. Finansowych ZOZ - Pani Beata Wojcik odpowiedziala, 
ze splacono 1 min zl. Pozostalo jeszcze 3 min.

Dyrektor Zespohi Opieki Zdrowotnej w Konskich - Pan Andrzej Trofimiuk 

stwierdzil, ze moze uda si? zwi?kszyc liczb? przyj?c w poradniach. Takie 

dzialanie mialoby szans? powodzenia przy zmianie sposobu finansowania - na 

procentowy. Zaznaczyl, ze w takich przypadkach lekarze specjalisci ch?tniej 
podejmuj^ zatrudnienie. Zwrocil uwag? na brak lekarzy specjalistow.

Innych uwag nie bylo.

Zarz^d pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly Rady Powiatu 

w przedmiotowej sprawie i przekazal go organowi stanowi^cemu.

Ad. 4
a) Z-ca Naczelnika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Konskich - 

Pani Izabela Kalis przedstawila projekt uchwaly Zarz^du w sprawie
PFRON do wysokosci 5% pomi?dzyprzeniesienia srodkow
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poszczegolnymi zadaniami. W zwi^zku z zainteresowaniem osob 
niepeinosprawnych dofinansowaniem uczestnictwa w tumusach 
rehabilitacyjnych zaproponowata przeniesienie srodkow w kwocie 27 452 
zi z zadania dotycz^cego zaopatrzenia w sprz^t rehabilitacyjny 
i przedmioty ortopedyczne na zadanie dotyczqce dofinansowania 
uczestnictwa osob niepeinosprawnych i ich opiekunow w tumusach 
rehabilitacyjnych.

Uwag do w/w projektu uchwaly nie bylo.

Zarz^d jednoglosnie podj^t uchwat? nr 64/2022 w przedmiotowej sprawie.

b) Naczelnik Wydz. Polityki Spoiecznej, Oswiaty i Zdrowia - Pan Krzysztof 
Stachera przedstawii projela uchwaly Zarz^du w sprawie wybom ofert 
iudzielenia dotacji na realizacj? zadania publicznego w2022 roku 
w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej. Poinformowal, 
ze na realizacj^ zadania dotycz^cego zorganizowania letniego wypoczynku 
dla dzieci i mlodziezy wplyn^la jedna oferta, od Towarzystwa Przyjaciol 
Dzieci o/Kohskie. Zarekomendowal Zarz^dowi ofert? TPD. Nadmienil, ze 
na realizacj? zadania przeznaczono kwot? dotacji w wysokosci 20 000 zl.

Uwag do w/w projektu uchwaly nie bylo.

Zarz^d jednoglosnie podj^l uchwal? nr 65/2022 w przedmiotowej sprawie.

c) Naczelnik Wydz. Polityki Spoiecznej, Oswiaty i Zdrowia - Pan Krzysztof 
Stachera przedstawii uchwal? Zarz^du zmieniaj^c^ uchwat? w sprawie 
upowaznienia do sprawowania kontroli nad organizatorem rodzinnej 
pieczy zast?pczej, rodzinami zast?pczymi, prowadz^cymi rodzinne domy 
dziecka oraz placowkami opiekuhczo - wychowawczymi na terenie 
Powiatu Koneckiego ze zmianami. Bior^c pod uwag? sytuacj? rodzinn^ 
pracownika zaproponowal zmian? osoby kontroluj^cej oraz nadanie jej 
upowaznienia do kontroli.

Uwag do w/w projektu uchwaly nie bylo.

Zarz^d jednoglosnie podjql uchwal? nr 66/2022 w przedmiotowej sprawie.

d) Zarz^d udzielil upowaznienia Dyrektorowi Specjalnego Osrodka Szkolno 

— Wychowawczego w Baryczy do podejmowania wszelkich czynnosci 
prawnych i faktycznych, w szczegolnosci do podpisywania umow oraz
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zaci^gania zobowi^zan fmansowych przy realizacji pilotazowego 

programu „Rehabilitacja 25+” ze srodkow PFRON oraz podj^l uchwal^ nr 

67/2022 w przedmiotowej sprawie.

e) Zarz^d pozytywnie zaopiniowat zaliczenie do kategorii drog gminnych, 
b?d^cych wJasnosci^ Gminy Konskie drog wewn^trznych polozonych 

w miejscowosci Konskie oraz Komica t.j. ulicy Hutniczej, Rzemiesiniczej 
i Zeliwnej oraz podj^l uchwai? nr 68/2022 w przedmiotowej sprawie.

f) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Dr^zkiewicz przedstawiia projekt uchwaly 

Zarz^du w sprawie zmian w budzecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok. 
Omowila proponowane zmiany w jednostkach organizacyjnych powiatu, 
szczegoln^ uwag§ zwracaj^c na srodki zabezpieczone na wniosek Domu 

Pomocy Spolecznej „ETOLA” w Rudzie Pilczyckiej.

Uwag do w/w projektu uchwaly nie bylo.

Zarz^d jednogiosnie podj^l uchwal? 69/2022 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 5
Naczelnik Wydz. Polityki Spolecznej, Oswiaty i Zdrowia - Pan Krzysztof 

Stachera przedstawil wniosek o przyznanie pomocy zdrowotnej dla 

emerytowanego nauczyciela ZSP w St^porkowie. Poinformowal, ze pomoc 

zdrowotna dla nauczycieli przyznawana jest w formie jednorazowego, 
bezzwrotnego swiadczenia pieni^znego, jeden raz w roku budzetowym. 
Przedlozony wniosek, w zwi^ku z tym ze zakupu dokonano w poprzednim roku 

budzetowym nie spelnia wymogow regulaminu.

Bior^c to pod uwag^ Zarz^d z przyczyn formalnych nie przy2mal pomocy 

zdrowotnej dla wnioskuj^cego nauczyciela.

Ad. 6
a) Dyrektor Specjalnego Osrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy — 

Pan Jan Sluszniak przedstawil wniosek o zabezpieczenie dodatkowych 

srodkbw fmansowych na zakup energii. Oznajmil, ze plan fmansowy 

zaklada na rok 2022 kwot? 40 000 zl. Do tej pory wykorzystano kwot?
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31 331 zi. Om6wil analiz? zu^cia energii w osrodku oraz zwrocii uwag? 

na wzrost cen energii o ok. 120%.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Dr^zkiewicz oznajmila, ze srodki na ten cel 
trzeba zabezpieczyc. Zaproponowala kwoty, w dwoch szkolach po 4 000 zt, na 

intemat 15 000 zl. Podkreslita, ze rezerwa zalozona na oswiat^ i edukacyjn^ 

opiek? wychowawcz^ zaklada jedynie srodki na odprawy i jubilatki. Subwencja 

oswiatowa, ktora wplyn^la z przeznaczeniem na podwyzki dla nauczycieli jest 
niewy starczaj ^ca.

Czlonek Zarz^du - Pan Jaroslaw Staciwa zwrocii uwag?, ze problemy 

z kosztami energii oraz ogrzewania wyst^pi^ w kazdej jednostce organizacyjnej.

Zarz^d postanowil zabezpieczyc srodki na zakup energii dla SOSW 

w Baryczy w kwotach proponowanych przez Skarbnika Powiatu.

b) wniosek Zespolu Opieki Zdrowotnej w Konskich o udzielenie pomocy 

fmansowej w wykonaniu pokrycia dachow dwoch budynkow ZOZ 

odlozono do rozpatrzenia na jedno z kolejnych posiedzeh Zarz^du, po 

dokonaniu stosownych ustaleh z Z-c^ Dyrektora Zespolu Opieki 
Zdrowotnej - Panem Jerzym Grodzkim.

Ad. 7
Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawil pismo Dyrektora 

Placowki Rodzinnej w Kaw^czynie z propozycj^ wynajmu nieruchomosci 
prywatnej pod kgtem dalszego prowadzenia placowki. Oznajmil, ze Pani Dyrektor 

zaproponowala wynajem domu wraz z gruntami za kwot? 5 500 zl brutto. Zwrocii 
uwag? na duze potrzeby w zakresie opieki nad dziecmi. Podkreslil, ze dzieci nie 

b^dzie mniej. Zwrocii uwag?, ze na ten moment Zarz^d nie podj^l decyzji w 

sprawie utworzenia drugiej palcowki w St^porkowie. W kwestii kwoty za najem 

poinformowal, ze nie podlega ona negocjacji. W ocenie wynajmuj^cych jest to 

kwota przyst^pna.

Czlonek Zarz^du - Pan Dariusz Banasik zaproponowal, aby w zwi^ku 

z planowan^ budow^ drugiej placowki w St^porkowie podpisac umow? najmu 

nie na 5 lat, ale na krotszy okres.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Dr^zkiewicz stwierdziia, ze jest to zadanie 

powiatu i dzieci przebywaj^ce w Placowce Rodzinnej w Kaw^czynie powiat jest 

obligowany utrzymac, albo w placowce, albo poza ni^. Zwrocila uwag^, ze 

rodzinne domy dziecka przyjmuj^ dzieci najmlodsze, placowki typu 

wielofunkcyjnego od 7 roku ^cia.

Czlonek Zarz^du - Pan Jaroslaw Staciwa stwierdzil, ze trudno b^dzie 

znalezc osob? ch^tn^ do prowadzenia Placowki.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski oznajmil, ze odb?dzie si? 

konkurs na to stanowisko. Podkreslil, ze najlepszym rozwi^zaniem b?dzie 

stopniowe wygaszanie placowki, bez uszczerbku dla dzieci.

Zarz^d wyrazil zgod? na wynajem budynkow z gruntami stanowi^cych 

wlasnosc prywatn^ w celu dalszego prowadzenia Placowki Rodzinnej 
w Kaw?czynie za proponowan^ stawk? czynszu, 
z mozliwosci^ przedhizenia.

na okres dwoch lat

Ad. 8
Na wniosek Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamowien Publicznych 

iMienia Powiatu - Pani Barbary Panek Zarz^d postanowil zabezpieczyc 

dodatkowe srodki w kwocie 600 000 zl na budow? sali konferencyjnej oraz 

20 000 zl na zakup klimatyzatorow do archiwum Wydz. Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomosciami.

Ad. 9
Zgodnie z uchwal^ podj?t^ przez Rad? Powiatu dotyczqc^ funkcjonowania 

Poradni Psychologiczno Pedagogicznej w nowej siedzibie Zarz^d wyrazil: zgod? 

na funkcjonowanie Poradni od 1 stycznia 2023 roku. Prace zwi^zane 

z przeniesieniem poradni zaczn^ si? w II polowie grudnia tego roku.

Ad. 10.
Zarz^d zapoznal si? z protokolami z kontroli Komisji rewizyjnej 

przeprowadzonej w Wydz. Promocji i Kultury Starostwa Powiatowego 

w Konskich oraz w Zespole Szkol Ponadpodstawowych Nr 2 w Konskich.
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Ad. 11
W sprawach roznvch:

Zarz^d zapoznat si? z opini^ Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

wKonskich o kandydacie na stanowisko dyrektora Domu Pomocy 

Spotecznej „Cichy Zak^tek” w Konskich.

Innych spraw nie byio.

W zwi^ku z wyczerpaniem porz^dku obrad o godz. 9^^ Przewodnicz^cy 

Zarz^du zamkn^t posiedzenie zamknq} posiedzenie.

Na tym protokot zakohczono.

Protokotowaia Monika Rownicka

liL

Podpisv Czionkow Zarzadu:

Grzegorz Piec
/v

Jarostaw Staciwa
O5Dariusz Banasik
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